
Boniek: Na obecną Romę nie postawiłbym nawet lira
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Jak będzie wyglądać Roma w przyszłym sezonie? Jak na razie zapowiada

się wielka rewolucja kadrowa, której ofiarą może być każdy piłkarz

aktualnej kadry Giallorossich. Pewników jest niewiele.

Dziś krótki komentarz na temat Romy dał Zbigniew Boniek. Kibicujący Giallorossim

prezydent polskiej federacji piłkarskiej został przechwycony prze Radio Radio na

Hipodromie Capannelle, podczas gdy czekał na start jednego z jego koni w Gran

Premio Triossi. Pytany o to czy przyszła Roma jest zakładem czy też daje jakieś

pewniki odpowiedział z ironią:

- Nie, w pierwszym biegu postawiłem 20 euro na 6 i 3 [konie - dod.red.] i przybiegły

na 6 i 3 miejscu. Na dzisiejszą Romę nie postawiłbym nawet lira [śmiech - dod.red.].

Być może były gracz Giallorossi zmieni zdanie po zakończeniu mercato. Dziś trudno

prognozować jaki zespół zobaczymy w przyszłym sezonie i jaki będzie cel zespołu.
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